
Hej Karina, 

 

Jeg har fået din mail adresse fra Mette hjermind din parti kollega. Af følgende årsag!  

Det er nogle enkelte fugleholdere rundt omkring i landet der klipper vingerne på fuglene, Årsagen 

er at de nemmere er at gøre håndtamme,  

 

De har jo svært ved at flyve.  

 

Det er en helt forkert måde at gøre det på. Fuglene kan få livsvarig psykiske Skader.  

Og i følge dyreværns loven er det ikke ulovligt har jeg fået af vide,  

Syntes ikke det er rimeligt at man må lave sådanne skader på fugle uden konsekvenser.  

Fuldt forståeligt er halekupering på hunde ulovligt, men at klippe vingeklip på en fugl er lovligt.  

Vingeklip er hvor man klipper fjerne af vingerne så det hindre de kan flyve.  

Du er meget velkommen til at ringe eller skrive.  

 

Mange hilsner Dan spørring.  
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